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Studierådsmötesprotokoll 2013–02–21

Närvaro: Daniel Lundell Studierådsordförande
Christian Hernvall Studierådssekreterare
Eliza Jing Vice Studierådsordförande
Björn Lindquist Funktionär inom Studierådet, fr.o.m. §7
Alexander Pieta Theofanous Kurskommissarie
Souzan Meana Funktionär inom Studierådet
Martin Larsson Världsmästare
Christina Schmidt
Carolina Sartorius Jämlikhetsombud, Funktionär inom Studierådet
Jacob Arvidsson Funktionär inom Studierådet
Fredrik Åkerberg Funktionär inom Studierådet

§1 OFMÖ Studierådsordförande Daniel Lundell förklarade mötet öppnat
kl 12:10.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att lägga till punkt 9.1 Jämlikhet.

att godkänna dagordningen med ovanstående ändringar.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2012-02-06.

§6 Meddelanden Daniel Lundell meddelade att SRX-möte hölls i tisdags (13-02-
19). På mötet diskuterades Matematikcentrums budgetproblem,
vilket har konsekvenserna att de kommer dra ned på föreläs-
ningar och övningar i samtliga kurser. Möjliga lösningar diskuter-
ades; exempelvis att studenter måste ta poäng för att få gå kvar.
Mötet tog även upp Speak-Up-Day, en chans för studenter att ty-
cka till om och diskutera utbildningen och studiesituationen på
LTH.

Daniel Lundell meddelade även att ett större SRX-möte kommer
hållas på tisdag i läsvecka ett (13-03-19). Under mötet kommer
diverse information ges, en inspirational speaker kommer och
talar och sedan följs detta av pubverksamhet eller liknande. Alla
studierådsmedlemmar är välkomna.
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§7 Valärenden och
nomineringar

Följande personer kandiderade till Funktionär inom Studierådet
mandatperioden 2013-02-21 – 2013-06-30

• Björn Lindquist, dat12bli.

Mötet beslöt

att välja Björn Lindquist, dat12bli till Funktionär inom Studierådet
2013-02-21 – 2013-06-30.

§8 Internationella
utskottet

Martin Larsson meddelade att VMX-möte hållits för alla världsmästare.
Där diskuterades internationella utskott, vilka har hand om och
informerar om praktik och studier utomlands. Martin Larsson
anser att en till värdsmästare skulle vara positivt och underlät-
ta arbetet. Förslaget var att ha en världsmästare med mandat ett
kalenderår och en annan världsmästare med mandat ett läsår,
eftersom planering och genomförande av events ska fungera bät-
tre. Närvarande på mötet var positiva till förslaget.

Martin Larsson meddelade även att Internationella avdelningen
på LTH gärna informerar om utbytesstudier genom eller med
hjälp av Studierådet. Bland annat vill de lyfta fram att det finns
flera sätt och anledningar att åka utomlands, exempelvis för att
göra sitt examensarbete eller sin master. Jacob Arvidsson tyckte
att det verkar bra med en informationskväll eftersom inte så my-
cket information om andra utlandsstudier än Kinainriktningen
ges för tillfället. Intresserade studenter är välkomna att hjälpa
till och kan i så fall kontakta Världsmästaren.

§9 Nya projekt Daniel Lundell informerade om att studenter har möjlighet och
gärna får starta egna projekt. Exempelvis kan man föreslå att up-
prusta Idét på olika sätt. Studenter uppmuntras att uppmärk-
samma dåliga lokaler, dålig luftkonditionering etc. i E-huset så
att dessa kan förbättras.

§9.1 Jämlikhet Carolina Sartorius meddelade att Jämlikhetsombudsmöte hållits.
Jämlikhetsombuden söker tips på vad deras post ska kallas.

På mötet togs teknologkårens jämlikhetspolicy upp. Det är i nuläget
oklart om sektionerna ska följa teknologkårens eller sin egna pol-
icy. För tillfället har Datatekniksektionen ingen egen jämlikhet-
policy, vilket betyder att en sådan måste sammanställas. Alexan-
der Theofanous och Daniel Lundell hjälper gärna till. De som är
intresserade av att hjälpa till kan kontakta Jämlikhetsombuden.
Carolina Sartorius påpekade också att en jämlikhetsarbetsgrupp
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ska skapas vilket kommer att resultera i den tuffa akronymen
JAG.

På mötet diskuterades även JätteFunktionärsFesten (JFF) och hur
den anordnas för att bli tillgänglig för så många som möjligt.
Budgeten är höjd sen tidigare år och de som anordnar festen sök-
er förslag på aktiviteter och allmäna tips på hur den kan bli så
lyckad som möjligt.

§10 Avslutade kurser Carolina Sartorius meddelade att CEQ-möte hållits i Flerdimen-
sionell Analys.

Souzan Meana meddelade att studenter tyckte att arbetsbelast-
ningen är för hög i kursen Avancerad Webbsäkerhet. Antal poäng
ska sänkas och problemet åtgärdas till nästa kursstart.

Carolina Sartorius informerade om att CEQ-möte för kursen Dig-
italteknik krockade med ett obligatoriskt möte i kursen Program-
varuutveckling i Grupp, vilket innebar att endast representanter
för studenter läsandes Elektroteknik var där.

§11 Pågående kurser Daniel Lundell informerade om en incident rörande studenter
som läser kursen Datasäkerhet. Ett phishingmail skickades till
studenter som läser kursen Datasäkerhet, där studenterna om-
bads skriva in inloggningsuppgifter till sitt STIL-konto på en si-
da som liknade den riktiga. Samma avsändare skickade senare
ett nytt mail innehållandes inloggningsuppgifter till de studen-
ter som lurats av sidan, med budskapet att studenter ska tänka
efter mer när de handskas med känslig information.

Carolina Sartorius sade att inlämnade inlämningsuppgifter har
försvunnit i kursen Funktionsteori. Problematiskt i och med att
de måste vara godkända för att studenten ska få skriva tentamen
i kursen.

Christina Schmidt sade att handledarna inte var närvarande på
stora delar av laborationstillfällena i kursen Internet inuti.

Daniel Lundell tillade att vissa föreläsningar i kursen Internet
inuti är redundanta för de som läst kurserna Datorer i System
och Datorkommunikation.
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Fredrik Åkerberg inflikade att samma problem finns i kursen
Digitala Strukturer på Kisel.

§12 Övrigt Jacob tyckte att det borde finnas CEQ-möten för kurserna i Ki-
nainriktningen som läses i Sverige.

Theofanous tyckte att bättre uppföljning från tidigare innehavare
av poster inom Studierådet vore positivt. Detta för att undvika
att samma problem tas upp varje år utan att någonting görs åt
saken bara för att kommunikationen mellan den nya och gamla
postinnehavaren är bristfällig.

§13 OFMA Mötesordförande Daniel Lundell förklarade mötet avslutat kl 12:55.

Vid protokollet

Christian Hernvall
Studierådssekreterare

Justeras

Daniel Lundell
Studierådsordförande
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